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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:1719 Bostadsplaneringskommitténs förslag

Bostadsplaneringskommittén tillsattes år 2013 av den dåvarande 
alliansregeringen. Kommitténs uppdrag var att utreda och vid behov föreslå 
förändringar i de regelverk som styr fysisk planering och planeringsunderlag på 
regional nivå i syfte att tillgodose bostadsförsörjningsbehovet och en långsiktigt 
hållbar utveckling i hela landet.

Betänkandet överlämnades år 2015 till det dåvarande statsrådet Mehmet Kaplan 
och innehåller flertalet förslag i enlighet med uppdraget.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

Avser statsrådet och regeringen att gå vidare med utredningens förslag och när 
kan detta i sådana fall tänkas ske? 

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-07-05
Besvaras senast
2017-07-19


